
 

 

 
Številka: 032 - 0018/2022 – 4 
Datum: 15. 3. 2023 

 
SKRAJŠAN ZAPIS 

 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Ruše, ki je bila v ponedeljek, 13. 3. 2023, ob 16. uri v 
konferenčni dvorani Gasilskega doma Ruše, Kidričeva 3, Ruše.  
 
Sejo je vodila županja Urška Repolusk. 
 
Prisotni: 

 
Jernej Ajd, Lovro Bačun, Jožica Farasin, Vesna Glavendekić, Barbara Jert, Tomaž 
Jurše, Darko Knez, Danilo Lešnik, Slavko Mernik, Bojana Muršič, Janez Osrajnik, 
Marko Ozim, Ladislav Pepelnik, Tomi Prosnik, Kasim Sejdinivić, Petra Strnad, Igor 
Škrinjar, Danilo Švikart 

 
Vabljeni  
prisotni: 

 
Katja Markač Hrovatin, direktorica OU, Barbara Ajd, Boštjan Petek, Saša Ajd, 
Tanja Kocjan, Anton Gmeiner, Marjana Blažke, Staša Berus Žigon, Ksenija Šef, 
/vsi občinska uprava/, Uroš Zorman s. p. /Video produkcija/, BK TV, Nika Hadad 
/NET TV/, Mirko Farasin, Srečko Štiberc, Kristjan Repolusk, Branko Krivec, Jožica 
Štanc, Rozalija Marinšek /občani/ 
 

 
AD/1 

PRIČETEK SEJE, UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Predsedujoča, županja Urška Repolusk, je otvorila sejo in ugotovila, da je prisotnih 15 članov OSOR, 
zato je seja sklepčna.  
 
Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 
1. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše ugotavlja, da je na seji prisotnih 15 članov Občinskega 

sveta Občine Ruše. Občinski svet Občine Ruše je sklepčen in lahko veljavno 
sklepa. 

 
AD/2 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE 
 
Predsedujoča je dala v obravnavo in potrditev zapisnik 3. redne seje.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 
2. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše potrdi zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine 

Ruše, z dne 23. 2. 2023. 
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AD/3 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predsedujoča je predstavila predlagan dnevni red.  
Predlagani DNEVNI RED: 

1.  Pričetek seje 
− ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2023 – prva obravnava (popravljen predlog 

proračuna) 
5. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
6. Informacije županje in občinske uprave 

 
Predsedujoča je povedala, da so naknadno prejeli soglasje Športne zveze Ruše, na predlagan Letni 
program športa, zato je predlagala, da se v skladu z drugim odstavkom 29. člena poslovnika dnevni 
red razširi s točko 5. Letni program športa v Občini Ruše za leto 2023, ostale točke pa se ustrezno 
preštevilčijo. 
 
Predsedujoča je dala predlog razširitve dnevnega reda na glasovanje. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 15 članov OSOR  
 
Soglasno /15 ZA/ je bil sprejet 
3. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše razširi dnevni red 4. seje s točko 5. Letni program 

športa v Občini Ruše za leto 2023. Preostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 

Ob 16.03 se je seji pridružil Tomi Prosnik. 
 
Ugotovljena prisotnost 16. članov OSOR. 
 
Predsedujoča je dala na glasovanje popravljen dnevni red. 
 

DNEVNI RED: 
1.  Pričetek seje 

− ugotovitev prisotnosti 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2023 – prva obravnava (popravljen predlog 

proračuna) 
5. Letni program športa v Občini Ruše za leto 2023 
6. Vprašanja in pobude članov Občinskega sveta Občine Ruše  
7. Informacije županje in občinske uprave 

 
Razprave ni bilo. 
 
Ugotovljena prisotnost: 16 članov OSOR  
 
Soglasno /16 ZA/ je bil sprejet 
4. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme predlagani dnevni red. 
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AD/4 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE RUŠE ZA LETO 2023 – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvodno obrazložitev sta podala Boštjan Petek in županja. Boštjan Petek je glede na to, da je to 
dopolnjen predlog proračuna za leto 2023 v prvi obravnavi, na kratko ponovil tiste osnovne podatke, 
ki so pomembni za predstavitev proračuna. Spremembe je predstavila županja. Osnovni podatek še 
zmeraj ostaja enak, to je višina povprečnine 700,00 evrov za leto 2023. Gre za obseg sredstev, ki jih 
občina skozi sistemsko financiranje mora dobiti, da lahko izvaja financiranje tistih nalog, ki so ji 
dodeljene z zakoni in ustavo. 
 
Višina prihodkovnega dela proračuna znaša 10.428.361,18 evrov in 10.556.039,09 evrov na 
odhodkovni strani. Za odplačilo kreditov namenjajo 1.145.595,00 evrov. V letu 2023 nameravajo, v 
primeru pridobitve nepovratnih sredstev za projekt odvodnjavanje in čiščenje odpadne vode v Bistrici, 
del kredita, ki so ga najeli v letu 2022, odplačat. Proračun vsebuje tudi zadolževanje, in sicer v višini 
1.273.000,00 evrov. Proračunska poraba znaša ca 11.700.000,00 evrov, tukaj so zajeti vsi odhodki 
in odplačila kreditov. Investicije znašajo 4.338.000,00 evrov oz. preko 41 % proračuna, če pa k temu 
prištejejo še vlaganje koncesionarja oz. Petrola skozi projekt energetske sanacije (vložili bodo 
1.700,000,00 evrov), pomeni, da bo za investicije v letu 2023 porabljenih 6.100.000,00 evrov. Viri za 
investiranje so tudi evropska sredstva (2.000.000,00 evrov). Pomembna sta dva projekta, in sicer: 
Odvodnjavanje in čiščenje odpadne vode v aglomeraciji v Bistrici ob Dravi in Energetska sanacija 
občinskih objektov. 
 
Nadaljujejo se vsi tisti projekti, ki so bili začeti v letu 2022 ali še prej (energetska sanacija občinskih 
objektov, odvodnjavanje in čiščenje odpadne vode, sanacija ceste na Šlosberg, rekonstrukcija mostu 
na Lobnici, ureditev nove povezovalne ceste med Falsko in Knifičevo, parkirišče ob Šarhovi poti).  
 
Prejšnji proračunski dokument dopolnjujejo s 3. sklepom, saj je za prve 3 mesece županja sprejela 
sklep o začasnem financiranju proračuna občine. Ker se kaže, da proračuna v tem obdobju ne bodo 
sprejeli, je treba v skladu z zakonom o javnih financah podaljšati začasno financiranje. Podaljšanje 
začasnega financiranja lahko naredi samo občinski svet s sklepom, zato predlagajo, da poleg 
prvotnih dveh sklepov, ki sta bila že obravnavana, sprejmejo še tretji sklep, ki se glasi: Občinski svet 
Občine Ruše sprejme sklep o podaljšanju začasnega financiranja Občine Ruše v obdobju april – junij 
2023.  
 
Županja je povedala, da so na tretji seji svetniki in svetnice podali svoja stališča, predloge in pripombe, 
ki so v novem dokumentu upoštevani in v roku 7. dni po seji 23. 2. 2023 so dobili popravljen predlog 
proračuna. Spremembe, ki so upoštevane, so naslednje: v posebnem delu proračuna je dodana 
kolona Realizacija 2022, zmanjšala so se sredstva za informiranje v višini 5.000,00 EUR. Ta denar je 
šel na postavko za mladinske programe in ga bo izvajal JZ RAST Ruše. Iz načrta razvojnih programov 
za leto 2024 se umakne Izgradnja gostinsko servisnega objekta na Arehu v višini 150.000,00 EUR. Iz 
načrta razpolaganja so bila izločena vsa stanovanja, ki so bila 9 let potrjena v samem načrtu 
razpolaganja in ki so zasedena. Izločilo se je zemljišče ob Jamnikovi, izločila se je Policijska postaja 
in izločila se je Upravna enota Ruše. Glede zemljišča na Smolniku, kjer je predvidena ureditev 
celotnega območja - gre za ureditev območja in kasneje krožišča na tem območju, kjer se priključuje 
prva ali druga trasa obvoznice in kamor umeščajo tudi obračališče. Stroški javnih zavodov bodo 
predstavljeni takoj po prejemu finančnih poročil za leto 2022. Prav tako so predlagali, da gasilci 
predstavijo svoje investicije v 4 - letnem obdobju, kar bo predstavljeno med prvim in drugim branjem 
proračuna.  
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predstavnike delovnih teles, da podajo stališča. 
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Bojana Muršič – predsednica OJF 
Odbor za javne finance je na skupni seji odborov obravnaval predlagani predlog proračuna za leto 
2023 in odbor je z 1 glasom ZA in 2 glasovoma PROTI predlaga, da sprejme odlok o proračunu 
Občine Ruše za leto 2023 v prvi obravnavi, ni sprejel. 
Odbor za javne finance predlaga občinskemu svetu, da daje predlog proračuna Občine Ruše za leto 
2023 v javno razpravo in tudi ta sklep je bil z 1 glasom ZA in 2 glasovoma PROTI (prisotni 4 člani 
odbora) ni bil sprejet. 
Odbor je obravnaval še 3. sklep. Odbor za javne finance predlaga občinskemu svetu, da sprejme 
sklep o podaljšanju začasnega financiranja za obdobje april – junij 2023. ta sklep je bil s 4 glasovi 
ZA sprejet. 
 
Tomi Prosnik – predsednik OGGJS 
Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe je na skupni seji obravnaval predlagan predlog 
proračuna. Odbor je glasoval sledeče: 

− 1 sklep: OGGJS predlaga OSOR, da sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2023 
v prvi obravnavi. Predlog sklepa ni bil sprejet, in sicer z 0 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI. 

− 2. sklep: OGGJS predlaga OSOR, da da predlog proračuna v javno razpravo. Predlog sklepa 
ni bil sprejet in sicer z 0 glasovi ZA in 2 glasovoma PROTI. 

− 3. sklep: OGGJS predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep o podaljšanju začasnega 
financiranja Občine Ruše v obdobju april – junij 2023. Ta sklep je bil s 3 glasovi ZA in 1 
glasom PROTI sprejet. 

 
Barbara Jert – predsednica ODD 
Odbor za družbene dejavnosti je prav tako na skupni seji obravnaval predlagano gradivo. Ne seji so 
bili prisotni 4 člani.  

− 1. sklep: ODD predlaga OSOR, da sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2023 v 
prvi obravnavi. Ta sklep ni bil sprejet z 2 glasovoma ZA in 2 glasovoma PROTI. 

− 2. sklep: ODD predlaga OSOR, da predlog proračuna Občine Ruše za leto 2023 da v javno 
razpravo. Javna razprava o predlogu proračuna Občine Ruše za leto 2023 traja od 14. 3. 
2023 do 15. 4. 2023. Ta sklep ni bil sprejet z 2 glasovoma ZA in 2 glasovoma PROTI. 

− 3. sklep: ODD predlaga OSOR, da sprejme sklep o podaljšanju začasnega financiranja 
Občine Ruše v obdobju april – junij 2023. Ta sklep je bil s 3 glasovi ZA in 1 glasom PROTI 
sprejet. 

 
Lovro Bačun – predsednik OUP 
Na seji so bili prisotni 4 člani odbora in so glasovali o vseh teh sklepih. 

− 1. sklep: OUP predlaga OSOR, da sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2023 v 
prvi obravnavi. Ta sklep ni bil sprejet z 1 glasom ZA in 2 glasovoma PROTI. 

− 2. sklep: OUP predlaga OSOR, da predlog proračuna Občine Ruše za leto 2023 da v javno 
razpravo. Javna razprava o predlogu proračuna Občine Ruše za leto 2023 traja od 14. 3. 
2023 do 15. 4. 2023. tudi ta sklep ni bil sprejet z 1 glasom ZA in 2 glasovoma PROTI. 

− 3. sklep: OUP predlaga OSOR, da sprejme sklep o podaljšanju začasnega financiranja 
Občine Ruše v obdobju april – junij 2023. Ta sklep je bil z 2 glasovoma ZA in 1 glasom PROTI 
sprejet. 

 
Igor Škrinjar – predsednik SPK 
Statutarno pravna komisija je na skupni seji obravnavala Odlok o proračunu. Na seji so bili prisotni 4 
člani SPK in so glasovali o vseh treh sklepih sledeče: 

− 1. sklep: SPK predlaga OSOR, da sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 2023 v 
prvi obravnavi. Ta sklep je bil sprejet s 3 glasovi ZA in 1 glasom PROTI. 
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− 2. sklep: SPK predlaga OSOR, da predlog proračuna Občine Ruše za leto 2023 da v javno 
razpravo. Javna razprava o predlogu proračuna Občine Ruše za leto 2023 traja od 14. 3. 
2023 do 15. 4. 2023. Tudi ta sklep je bil sprejet s 3 glasovi ZA in 1 glasom PROTI. 

− 3. sklep: SPK predlaga OSOR, da sprejme sklep o podaljšanju začasnega financiranja Občine 
Ruše v obdobju april – junij 2023. Ta sklep je bil s 3 glasovi ZA in 1 glasom PROTI sprejet. 

 
Razprava 
 
V razpravi so sodelovali: Lovro Bačun, Darko Knez, Jernej Ajd, Vesna Glavendekić, Barbara Jert, 
Danilo Švikart, Igor Škrinjar, Slavko Mernik, Tomaž Jurše, Ladislav Pepelnik, Petra Strnad, Tomi 
Prosnik, Bojana Muršič. 
 
Odgovore na postavljena vprašanja so podali: županja, Boštjan Petek, Katja Markač Hrovatin, Barbara 
Ajd. 
 
Svetniki, ki so obrazložili svoj glas. 
 
Barbara Jert je v obrazložitvi glasu povedala, da je svetniška skupina ZA posredovala 14 zelo 
smiselnih predlogov, ki bi se lahko vključili v proračun. Na nekatere predloge so bili na prejšnji seji 
pozorni na veliko večino pa ne. Prav tako se ne strinja z določenimi projekti (investicijsko vzdrževanje 
lokalnih cest se je zmanjšalo, projektiranje na Arehu, umeščanje obračališča). Glasovala bo proti iz 
razloga, ker bo poslušala svoje volivce, ki so ji sporočali, da se s takšnim proračunom ne strinjajo. 
 
Darko Knez je povedal, da se pridružuje mnenju predhodnice in dokler bodo tako netransparentno 
delovali, ne more zastaviti svojega glasu za proračun. Svetniška skupina je podala predlog, da se 
občina prijavi na razpis za oskrbovana stanovanja, kjer bi občina sama poskrbela za dodaten denar 
v proračunu. Glasoval bo proti. 
 
Jernej Ajd je povedal, da so v svetniški skupini 2 x 2 mnenja, da morajo biti upoštevani predlogi vseh, 
čeprav se zaveda, da na samem začetku vseh predlogov ne bo mogoče vključiti v proračun. Ampak 
ko bodo merila in kriteriji za vse približno enaki, ko bo informiranje objektivnejše, ko bodo imeli 
možnost v medijih, občilih, ki jih financira občina izraziti svoje mnenje tudi ostali, katerih mnenje 
mogoče ni povšeči večine prisotnih, takrat bo glasoval za proračun. Ob postavki, da je upoštevana 
volilna matematika in ko bodo upoštevani predlogi, ki so jih predlagali, takrat pa bo podprl proračun. 
Glasoval bo proti. 
 
Slavko Mernik je povedal, da bo Lista Plan za Ruše podprla predlagani proračun. Tudi njihovi volivci 
se strinjajo s predlogom proračuna, saj tako kot je to leto naravnan proračun, ni bil nikoli. Podprli 
bodo predlagan proračun, saj društva potrebujejo finančna sredstva za svoje delovanje. 
 
Tomaž Jurše je povedal, da glede na to, da so skoraj vsi odbori glasovali proti proračunu in glede na 
to, da je še ogromno nejasnosti in dokler teh vseh zadev ne bo imel razjasnjenih in upoštevanih vseh 
mnenj in da bodo vse zadeve pozitivne, ne more potrditi tega proračuna. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Z 9 glasovi ZA in 8 glasovi PROTI je bil sprejet  
5. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Odlok o proračunu Občine Ruše za leto 

2023 v prvi obravnavi. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
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Z 9 glasovi ZA in 8 glasovi PROTI je bil sprejet  
6. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše daje predlog proračuna Občine Ruše za leto 2023 v 

javno razpravo. Javna razprava o predlogu proračuna Občine Ruše za leto 2023 
traja od 14. 3. 2023 do 15. 4. 2023. 

 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
7. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme sklep o podaljšanju začasnega financiranja 

Občine Ruše v obdobju april – junij 2023. 
 
Županja je predlagala ob 18.11 odmor. 
Nadaljevanje seje ob 18.24. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 

AD/5 
LETNI PROGRAM ŠPORTA V OBČINI RUŠE ZA LETO 2023 

 
Uvodno obrazložitev je podala Marjana Blažke /občinska uprava/. Povedala je, da je Športna zveza 
Ruše k predlogu Letnega programa športa (LPŠ) za leto 2023 podala pozitivno mnenje. V LPŠ za leto 
2023 so zagotovljena sredstva tudi za športno vzgojo otrok in mladine s posebnimi potrebami na 
priporočilo notranje revizijske službe. Za osnovno delovanje nepridobitnih športnih organizacij se tudi 
v letu 2023, iz sredstev JR zagotovijo sredstva za kritje osnovnih materialnih stroškov – stroškov 
delovanje, v enaki višini kot v letu 2022. Prav tako v letu 2023 ni predvidenih večjih investicij v športne 
objekte in infrastrukturo, sredstva so zagotovljena le za investicijsko in tekoče vzdrževanje ter za 
izdelavo projektne dokumentacije za izgradnjo večnamenskega športnega objekta – MK strelišče in 
pomožni prostori na nogometnem stadionu. Razdelitev sredstev po posameznih področjih je 
podrobneje prikazana v tabelah (gradivu). 
 
Predsedujoča je v nadaljevanju pozvala predstavnico delovnega telesa, da poda stališče. 
 
Barbara Jert – predsednica ODD 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga OSOR, da sprejme Letni program športa v Občini Ruše za 
leto 2023 (3 glasovi ZA). 
 
V razpravi so sodelovali: Barbara Jert, Jernej Ajd, Tomaž Jurše, Danilo Švikart 
 
Odgovore na postavljena vprašanja je podala županja. 
 
Ugotovljena prisotnost: 18 članov OSOR  
 
Soglasno /18 ZA/ je bil sprejet 
8. SKLEP: Občinski svet Občine Ruše sprejme Letni program športa v Občini Ruše za leto 

2023. 
 
 

AD/6 
VPRAŠANJA IN POBUDE 

 
VPRAŠANJA 
 
Barbara JERT: 
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- Kako je z izvajalcem dejavnosti cvetličarne in trgovine na pokopališču? Razpis je bil konec 
leta 2022 
 

Bojana MURŠIČ: 
- Vprašanje v zvezi s fizioterapijo. Soglasje za opravljanje fizioterapije na drugi lokaciji je bilo 

izdano do 28.2.2023. Ali je bilo to soglasje podaljšano in za koliko časa? Ali je koncesionarka 
odkupila prostore ali dokazuje najem teh prostorov? Ali se je že začelo kaj dogajati na lokaciji, 
kjer naj bi se fizioterapija izvajala?  

 
ODGOVOR podan na seji: 
Koncesija je bila podaljšana do 31.5.2023, saj je bil rok realizacije izredno kratek, zato je bil 
februarski rok podaljšan. Zavedamo se, da v kolikor koncesije ne bi podaljšali, bi jo kljub 
nekaj letnem trudu izgubili.  
 

- Zanima me, kako daleč je zadeva z domom starostnikov? Ali ste kot občina že obveščeni, da 
je podeljena koncesija podjetju Senecura podaljšana za 2 leti? Ali ste s koncesionarjem v 
navezi in v kakšni fazi je pridobivanje gradbenega dovoljenja, pričetek del, … ali sploh realno 
lahko pričakujemo, da bo ta dom starostnikov sploh stal?  
ODGOVOR podan na seji: 
Secencura je pridobila podaljšanje koncesije za 2 leti, kar se tiče njihovega pridobivanja 
gradbenega dovoljenja, zadeve na upravni enoti zaenkrat mirujejo. S Senecuro imamo 
kontakt in 21. marca je predviden tudi sestanek, kjer bodo malo več pojasnili glede njihove 
nadaljnje odločitve v naši občini. In verjetno tudi bodo imeli v prihodnje na seji OSOR 
predstavitev za vse občinske svetnike. 

 
POBUDE 
 
Tomaž JURŠE: 

- Dajem pobudo, da se zapisnike krajevnih odborov pošlje vsem svetnikom Občinskega sveta 
Občine Ruše 

- Dajem pobudo za razpis, za prostočasne športne aktivnosti otrok (za društva) 
- Pobuda za ureditev razgledne točke na Žigartovem vrhu 

ODGOVOR podan na seji: 
Bomo preverili kakšna je tam lastniška struktura, kajti poseganje na tuje zemljišče nam ni 
dovoljeno. V kolikor bomo ugotovili kdo so lastniki jih bomo morda tudi pozvali.  

 
Barbara JERT: 

- Sprememba meje na območju Areh – postope dogovorov z občino Slovenska Bistrica o 
zamiku meje ali sofinanciranju morebitnih investicij (predvsem morebitno povečanje čistilne 
naprave, ki pokriva celotno območje, tako na območju občine Ruše kot občine Slovenska 
Bistrica). 
ODGOVOR podan na seji: 
Pred pribl. 3 leti so se regulirale naše občinske meje in vzpostavljena je bila tudi med s 
Slovensko Bistrico. Mi smo se v zvezi s tem srečali z županom Občine Slovenska Bistrica, 
ampak dlje od župana to ni prišlo. Kajti na strani Občine Slovenska Bistrica interesa po 
regulaciji meje takrat ni bilo. Lahko pa seveda ponovno poskusimo. Drugače pa smo tudi 
glede sofinanciranja čistilne naprave dobili negativno stališče.  
 

- Odgovori pod točko pobud in vprašanj, ustno podani na seji, naj bodo v kratkem zapisu 
podani tudi pisno. Odgovori morajo biti razvidni tudi iz zapisnika seje. 
 

Jožica FARASIN  
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- Degradacija in nevarnost zajezitve struge bezenskega hudourniškega potoka. Nižinski del 
potoka je reguliran, vanj se stekajo predvsem padavinske vode s pobočij. Pretočnost 
bezenskega potoka je ob običajnih razmerah normalna, do zajezitve je v preteklosti in to zimo 
prišlo izključno zaradi nepravilnega delovanja človeka (pluženje in potiskanje snega v strugo 
potoka). Zaradi hitrega odziva Bezenčanov, ki živijo v neposredni bližini struge potoka, ki so 
z lopatami in krampi razbijali napol poledenel sneg, ni prišlo do prestopa bregov potoka in 
posledično poplave, kar pa se je pred leti že zgodilo; posredovati so morali gasilci. Letošnjo 
zimo so Bezenčani opazili, da je zelo strmo pobočje, iz katerega se spira padavinska voda, ki 
povzroča arealno spiranje, v predelu, ki ni reguliran, povsem degradiran. Vsa vegetacija, ki je 
tudi avtohtoni mešani gozd, je bodisi posekana ali uničena. Zelo strmo pobočje potoka (od 
60 do 80 stopinj) prekriva kamninska prepelina in plast prsti, ki je tam nastajala, ko je še rastla 
vegetacija. Omenjeno pobočje prestavlja veliko nevarnost za zajezitev potoka, saj bi ob 
večjem deževju, kot je običajno za spomladanske in jesenske mesece, ali pa ob večjih 
poletnih nevihtah, preperelinska plast, prst in ostanki vej ter drevesnih debel, spolzeli v strugo 
potoka in jo zajezili. Naraščanje pritiska zaradi zaustavljanja vode in pretakanja nove, bi lahko 
privedlo do prebitja jezu in posledično do blatnih poplav, ki bi ogrozile ljudi in njihove domove 
v »starem delu« Bezene. Zaradi zapisanega je nujen strokovni ogled omenjenega območja 
(geolog, geomehanik, geomorfolog) in posledično sanacija pobočja (odstranitev preperline, 
… ) 
 

Lovro BAČUN: 
- Pobuda, da se pristopi k obnovi ograje pri potoku. Ob potki, ki vodi iz parkirišča pri policijski 

postaji proti vrtcu Ruše. Ograja je podrta, trenutno jeto zaščiteno samo s trakom. 
- Dajem pobudo, da Občina Ruše podvoji število posod za odlaganje pasjih iztrebkov. 
- Dajem pobudo, da se preveri dejanska meja med občinami na Arehu, saj po mojih podatkih 

večina turistov, ki prespi na Ruški koči, prespi v Občini Ruše. Ampak, ker je osnovna enota, 
torej Ruška koča v sosednji občini, pač sosednja občina pobira turistično takso. Vemo pa, da 
je depandansa, če bi se strikno držali meje v naši občini, in če je to res, predlagam, da se k 
temu pristopi in prične občina Ruše zaračunavat turistično takso.  
ODGOVOR podan na seji: 
Glede tega smo že sedeli skupaj z občino Slovenska Bistrica. Meja je jasna, tudi sedež Ruške 
koče je jasen, to se pravi v občini Slovenska Bistrica.  
 

Bojana MURŠIČ: 
- V preteklem mandatu je svetniška skupina SD kupila 2 računalnika, 1 računalnik se je vrnil 

občinski upravi. Predlagam, da se ta računalnik podari učenki ali učencu OŠ Janka Glazerja 
Ruše.  
ODGOVOR podan na seji: 
Računalnik je bil vrnjen in dan v nadaljnjo uporabo. Vsi računalniki, ki so bili kupljeni s sredstvi 
Občine Ruše, so tudi sedaj vrnjeni v uporabo svetnikom, ki še nimajo osnovnih sredstev. 

 
Darko KNEZ: 

- Ponovno bi rad pozval, da županja in občinska uprava preverijo razpise, ki govorijo o odkupu 
zemljišča in izgradnji oskrbovanih stanovanj. 

 
Danilo ŠVIKART: 

- 25. marca sledi čistilna akcija, zato bi pozval vse svetnike in tudi občino Ruše, da v največji 
možni meri pristopi k čistilni akciji. Da pokažemo občanom, da smo del tega. Hkrati je to tudi 
vzpodbuda za v naprej. 

- Danes so pričeli na mostu na Glažuti. Upam, da bo to končano v roku (31.5.2023), drugače 
bo potem znova slaba volja. 

 
Ob 18.27 je sejo zapustil Marko Ozim. 
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AD/7 

INFORMACIJE ŽUPANJE IN OBČINSKE UPRAVE 
 
Županja je ustno podala naslednje informacije: 

− Županja je povedla, da so v začasnem financiranju in je aktivnosti veliko manj kot sicer.  
− 25. 3. 2023 je čistilna akcija in vabi vse prisotne in ostale občane in občanke, da se pridružijo 

čistilni akciji. 
 
 
Županja se je prisotnim zahvalila za udeležbo na seji ter zaželela lep večer. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.00. 
 
 
 
 
Zapisnikarica:          Urška Repolusk 
Ksenija Šef         ŽUPANJA 
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